
Zápisnica zo zasadnutia Školského parlamentu školy Gymnázia Jozefa Lettricha                                                  

v Martine, 

 konaného dňa 13. 2. 2023 

  

  

počet prítomných členov –  14      

počet neprítomných členov – 4, z toho ospravedlnení - 4 

ŠP je uznášaniaschopný.    

Program:  

• Otvorenie a privítanie 

• Informácie od riaditeľky školy PaedDr. Evy Kukovej 

• Diskusia 

• Uznesenie 

• Záver 

 

Rokovanie:  

  

K bodu č. 1: Otvorenie a privítanie 

Na úvod zasadnutia predsedníčka Školského parlamentu (ďalej len ŠP) Tereza Pálffyová 

privítala všetkých prítomných členov ŠP. 

  

K bodu č. 2:  Informácie od riaditeľky školy PaedDr. Evy Kukovej 

Pani riaditeľka informovala o podujatiach, ktoré sa plánujú uskutočniť v škole do konca 

školského roku. Odpovedala na otázky členom školského parlamentu, ktoré sa týkali 

organizácie popoludňajších a večerných podujatí v škole. 

 

K bodu č. 3: Diskusia 

● Predseda ŠP informoval, že v súlade s novo schválenou legislatívou je nutné zmeniť 

názov na školský parlament a taktiež vykonať zmeny v štatúte 

● diskusia o organizácií školského večierka, ktorý by sa uskutočnil v priebehu apríla alebo 

mája, po zistení záujmu zo strany študentov, ktorých by sa týkala účasť 

 

Uznesenie: ŠP na svojom zasadnutí prijala nasledovné uznesenie:  

  

ŠP berie na vedomie:   

• informácie riaditeľky školy PaedDr. Evy Kukovej 

 

K bodu č. 4: Záver:  

  

Predsedníčka ŠP Tereza Pálffyová ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za účasť.  

  

V Martine 13. 2. 2023 

                                                                                   Zapísal: 

 Ivan Murín     


